
ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ
Fidesz - Magyar Polgári Szövetség

Képviselőcsoportja

Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

országgyülés Hivatala

irományszám- L 1 G ¥1 ..1 ,

Erkezett zoos »X 2 3.

kérdés

,,Mikor lesz végre megállapodás a gyógyfürdő-szolgáltatások ártámogatásáról?" címmel a
Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Rácz Jenő egészségügyi miniszterhez .
A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztel Miniszter úr!

Az Országos Egészségbiztosítási Pénztár által a gyógyfürdőkben nyújtott kezelések
finanszírozása hosszú évek óta jelentősen elmarad a valós költségek szintjétől .
A hazai gyógyfürdők számára gyakran veszteséggel végződő elszámolási rendszer
mindenképpen változtatást igényel .
A fürdők helyzetét tovább rontja az OEP mulasztásából eredő állapot, amely a gyógyfürdő-
szolgáltatások ártámogatásának aktualizálását illeti .

A legutóbbi ártárgyalások 2003 májusában történtek, amelynek eredményeképpen 2003
őszétől léptek életbe a tárgyévre vonatkozó ártámogatások .
2004 . évben tárgyalásokra még nem hívták a fürdőket . A 2005 . évben kezdeményezések
ugyan történtek az egyeztetésre vonatkozóan, eredménnyel azonban tudomásom szerint a mai
napig nem járt .

A gyógyfürdők tehát 2005 márciusában a 2003 májusában megállapított térítési díjakon
kénytelenek elszámolni az OEP-el, ami az amúgy is alacsony finanszírozás még rosszabb
pozícióját eredményezi .



Kérdezem ezért tisztelt miniszter urat :

•

	

Miért maradtak el 2004-ben az ártárgyalások?

•

	

Hogy állnak az idei évben a gyógyfürdő-szolgáltatások térítési díjainak megállapításáról

folyó ártárgyalások?

•

	

Milyen térítési díj emelést hajlandó elfogadni az OEM

•

	

Mikorra várható végleges megállapodás?

•

	

Kompenzálják-e a kiesett 2004 . évi emelés mértékét?

Várom megtisztelő válaszát!

Budapest, 2005 . március 22 .

Bánki Erik
Fidesz Magyar Polgári Szövetség
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